
Порядок денний постійної комісії обласної ради з питань промислової 
політики та підприємництва, енергетики та енергозбереження, транспорту та 

розвитку інфраструктури 
 
 

10  жовтня  2019 року 
Початок: 11.00 

                                                       каб.321 

 
 

1. Про проєкт Програми розвитку автомобільних доріг загального 
користування Миколаївської області. 
 

Доповідач: Сікорський Сергій Васильович – в.о. начальника управління 
інфраструктури облдержадміністрації. 
 

 
2. Про реорганізацію Дочірнього підприємства "Миколаївський 

облавтодор" Відкритого акціонерного товариства "Державна акціонерна 
компанія "Автомобільні дороги України". 
 

Доповідач: Харлан Денис Анатолійович – директор ДП «Миколаївський 
облавтодор». 

 
3. Про використання у 2019 році субвенції з державного бюджету 

місцевим бюджетам на фінансове забезпечення будівництва, реконструкції, 
ремонту і утримання автомобільних доріг загального користування місцевого 
значення, вулиць і доріг комунальної власності. 

 
Інформують: Сікорський Сергій Васильович – в.о. начальника управління 

інфраструктури облдержадміністрації. 
 

 
4. Про розробку плану ремонту та будівництва автомобільних доріг  

Н-14, Н-24, Н-11 на 2020-2021 роки. 
 

Інформують: Ганіч Михайло Костянтинович – заступник начальника 
служби автомобільних доріг у Миколаївській області з 
виробничої діяльності  
Сікорський Сергій Васильович – в.о. начальника управління 
інфраструктури облдержадміністрації. 
 

 



  

 

 

МИКОЛАЇВСЬКА ОБЛАСНА РАДА 

ПОСТІЙНА КОМІСІЯ  
 

П Р О Т О К О Л 
 

засідання постійної комісії обласної ради 
з питань промислової політики та підприємництва, енергетики та 

енергозбереження, транспорту та розвитку інфраструктури 
 
 
10 жовтня 2019 року  № 27 
м. Миколаїв 

Початок: 11.00  
депутатська кімната 

 
Всього членів постійної комісії – 7 
 
Присутні: Колесніков В., Гемаєв Х., Ковальчук П., Джупінін Ю., Олабін В., 

Басс В. 
Відсутні: Лісніченко В. 
Головуючий: Колесніков В. – голова постійної комісії обласної ради 
Запрошені: Гайдаржи Валентин Васильович – заступник голови 

облдержадміністрації, Сікорський Сергій Васильович – в.о. 
начальника управління інфраструктури облдержадміністрації, 
Ганіч Михайло Костянтинович – заступник начальника служби 
автомобільних доріг у Миколаївській області,                               
Харлан Денис Анатолійович – директор ДП «Миколаївський 
облавтодор». 
 

 
У засіданні постійної комісії взяли участь депутати обласної ради:       

Кротов А. – заступник голови обласної ради, Жосан В. – депутат обласної ради. 
 

ПОРЯДОК ДЕННИЙ 
 

1. Про проєкт Програми розвитку автомобільних доріг загального 
користування Миколаївської області. 
 

Доповідач: Сікорський Сергій Васильович – в.о. начальника управління 
інфраструктури облдержадміністрації. 
 

 
2. Про реорганізацію дочірнього підприємства «Миколаївський 

облавтодор» відкритого акціонерного товариства «Державна акціонерна 
компанія «Автомобільні дороги України». 
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Доповідач: Харлан Денис Анатолійович – директор ДП 
«Миколаївський облавтодор». 

 
3. Про використання у 2019 році субвенції з державного бюджету 

місцевим бюджетам на фінансове забезпечення будівництва, реконструкції, 
ремонту і утримання автомобільних доріг загального користування місцевого 
значення, вулиць і доріг комунальної власності. 

 
Інформують: Сікорський Сергій Васильович – в.о. начальника управління 

інфраструктури облдержадміністрації. 
 

4. Про розробку плану ремонту та будівництва автомобільних доріг      
Н-14, Н-24, Н-11 на 2020-2021 роки. 
 

Інформують: Ганіч Михайло Костянтинович – заступник начальника 
служби автомобільних доріг у Миколаївській області з 
виробничої діяльності  
Сікорський Сергій Васильович – в.о. начальника управління 
інфраструктури облдержадміністрації. 

 
На початку засідання депутатом обласної ради Олабіним В. 

запропоновано внести в порядок денний засідання постійної комісії у розділ 
різне питання про ситуацію, яка склалася на комунальному підприємстві 
«Миколаївський міжнародний аеропорт». 
 
За пропозицію Олабіна В. проголосовано: 
Всього депутатів - 7. 
Присутніх – 6. 
«За» - 6. 
«Утримався» - 0. 
«Проти» - 0. 
 

Крім цього, депутатом обласної ради Олабіним В. запропоновано 
провести 17 жовтня 2019 року чергове засідання постійної комісії обласної ради 
та розглянути питання про стан підготовки дорожньої галузі Миколаївської 
обалсті до осінньо-зимового періоду 2019-2020 років. 
 
За пропозицію Олабіна В. проголосовано: 
Всього депутатів - 7. 
Присутніх – 6. 
«За» - 6. 
«Утримався» - 0. 
«Проти» - 0. 
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За порядок денний проголосовано: 
Всього депутатів – 10. 
Присутніх – 6. 
«За» - 6. 
«Утримався» - 0. 
«Проти» - 0. 
 
 

СЛУХАЛИ: 1. Про проєкт Програми розвитку автомобільних доріг 
загального користування Миколаївської області. 

 
Інформують: Гайдаржи Валентин Васильович – заступник голови 

облдержадміністрації. 
Сікорський Сергій Васильович – в.о. начальника управління 
інфраструктури облдержадміністрації. 
 

У обговоренні 
взяли участь: 

Колесніков В., Гемаєв Х., Ковальчук П., Джупінін Ю., 
Олабін В. 

 
Проведено голосування.  
Підсумки голосування: одноголосно. 
ВИРІШИЛИ: (рекомендації № 1 додаються). 
 

СЛУХАЛИ: 2. Про реорганізацію дочірнього підприємства 
«Миколаївський облавтодор» відкритого акціонерного товариства «Державна 
акціонерна компанія «Автомобільні дороги України». 

 
Інформує: Жосан Василь Петрович – депутат обласної ради. 

У обговоренні 
взяли участь: 

 
Колесніков В., Ковальчук П., Джупінін Ю., Олабін В. 

 
Проведено голосування.  
Підсумки голосування: одноголосно. 
ВИРІШИЛИ: (рекомендації № 2 додаються). 
 

СЛУХАЛИ: 3. Про використання у 2019 році субвенції з державного 
бюджету місцевим бюджетам на фінансове забезпечення будівництва, 
реконструкції, ремонту і утримання автомобільних доріг загального 
користування місцевого значення, вулиць і доріг комунальної власності. 

 
Інформує: Сікорський Сергій Васильович – в.о. начальника управління 

інфраструктури облдержадміністрації. 
 

У обговоренні 
взяли участь: 

Колесніков В., Гемаєв Х., Ковальчук П., Джупінін Ю., 
Олабін В. 
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Проведено голосування.  
Підсумки голосування: одноголосно. 
ВИРІШИЛИ: (рекомендації № 3 додаються). 

 
СЛУХАЛИ: 4. Про розробку плану ремонту та будівництва 

автомобільних доріг Н-14, Н-24, Н-11 на 2020-2021 роки. 
 

Інформують: Ганіч Михайло Костянтинович – заступник начальника 
служби автомобільних доріг у Миколаївській області з 
виробничої діяльності. 
Сікорський Сергій Васильович – в.о. начальника управління 
інфраструктури облдержадміністрації. 

У обговоренні 
взяли участь: 

 
Колесніков В., Ковальчук П., Джупінін Ю., Олабін В. 

 
Проведено голосування.  
Підсумки голосування: одноголосно. 
ВИРІШИЛИ: (рекомендації № 4 додаються). 
 

СЛУХАЛИ: 5. Про ситуацію, яка склалася на комунальному підприємстві 
«Миколаївський міжнародний аеропорт». 

 
Інформує: Олабін Вадим Володимирович – депутат обласної ради. 

У обговоренні 
взяли участь: 

 
Колесніков В., Ковальчук П., Олабін В. 

 
Проведено голосування.  
Підсумки голосування: одноголосно. 
ВИРІШИЛИ: (рекомендації № 5 додаються). 

 
Після розгляду питань порядку денного головуючий повідомив присутніх 

про лист Заводського відділу поліції Головного управління Національної 
поліції у Миколаївській області стосовно звернення мешканця м. Миколаєва 
щодо порушень з пасажирських перевезень. Зазначений лист був направлений 
за належністю управлінню Укртрансбезпеки у Миколаївській області для 
розгляду та надання відповіді. Копію листа-відповіді управління 
Укртрансбезпеки у Миколаївській області було направлено заявнику. 

 
 
Голова постійної комісії 
 
 

                 Валерій КОЛЕСНІКОВ 

Секретар постійної комісії                  Хасан ГЕМАЄВ 
 



 

 

 
 

МИКОЛАЇВСЬКА ОБЛАСНА РАДА 
ПОСТІЙНА КОМІСІЯ  

обласної ради з питань промислової політики та підприємництва, енергетики та 
енергозбереження, транспорту та розвитку інфраструктури 

 
Р Е К О М Е Н Д А Ц І Ї 

  
від 10 жовтня 2019 року Миколаїв № 1 
 
 
Про проєкт Програми розвитку 
автомобільних доріг загального 
користування Миколаївської області 
 
 

Заслухавши та обговоривши інформацію заступника голови 
облдержадміністрації Гайдаржи В., в.о. начальника управління інфраструктури 
облдержадміністрації Сікорського С. із зазначеного питання, постійна комісія 
обласної ради 
 
 
ВИРІШИЛА: 
 
 

1. Інформацію заступника голови облдержадміністрації Гайдаржи В., в.о. 
начальника управління інфраструктури облдержадміністрації Сікорського С. 
про проєкт Програми розвитку автомобільних доріг загального користування 
Миколаївської області взяти до відома. 
 

2. Рекомендувати облдержадміністрації: 
проаналізувати питання щодо недофінансування бюджетними коштами 

дорожньої галузі Миколаївської області та надати відповідну інформацію 
обласній раді у строк до 18.10.2019; 

звернутися до Президента України, Кабінету Міністрів України стосовно 
збільшення коштів дорожнього фонду Миколаївської області. 
 
 
 
 
Голова постійної комісії 
обласної ради           Валерій КОЛЕСНІКОВ 



 

 

 
 

МИКОЛАЇВСЬКА ОБЛАСНА РАДА 
ПОСТІЙНА КОМІСІЯ  

обласної ради з питань промислової політики та підприємництва, енергетики та 
енергозбереження, транспорту та розвитку інфраструктури 

 
Р Е К О М Е Н Д А Ц І Ї 

  
від 10 жовтня 2019 року Миколаїв № 2 
 
 
Про реорганізацію дочірнього підприємства 
«Миколаївський облавтодор» відкритого 
акціонерного товариства «Державна 
акціонерна компанія «Автомобільні дороги 
України» 
 
 

Заслухавши та обговоривши інформацію із зазначеного питання, постійна 
комісія обласної ради 
 
 
ВИРІШИЛА: 
 
 

У зв’язку із відсутністю запрошеного на засідання постійної комісії 
обласної ради директора ДП «Миколаївський облавтодор» Харлана Д. 
перенести розгляд питання на чергове засідання постійної комісії. 
 
 
 
 
Голова постійної комісії 
обласної ради           Валерій КОЛЕСНІКОВ 



 

 

 
 

МИКОЛАЇВСЬКА ОБЛАСНА РАДА 
ПОСТІЙНА КОМІСІЯ  

обласної ради з питань промислової політики та підприємництва, енергетики та 
енергозбереження, транспорту та розвитку інфраструктури 

 
Р Е К О М Е Н Д А Ц І Ї 

  
від 10 жовтня 2019 року Миколаїв № 3 
 
 
Про використання у 2019 році субвенції з 
державного бюджету місцевим бюджетам на 
фінансове забезпечення будівництва, 
реконструкції, ремонту і утримання 
автомобільних доріг загального користування 
місцевого значення, вулиць і доріг 
комунальної власності 
 
 

Заслухавши та обговоривши інформацію в.о. начальника управління 
інфраструктури облдержадміністрації Сікорського С. із зазначеного питання, 
постійна комісія обласної ради 
 
 
ВИРІШИЛА: 
 
 

1. Інформацію в.о. начальника управління інфраструктури 
облдержадміністрації Сікорського С. про використання у 2019 році субвенції з 
державного бюджету місцевим бюджетам на фінансове забезпечення 
будівництва, реконструкції, ремонту і утримання автомобільних доріг 
загального користування місцевого значення, вулиць і доріг комунальної 
власності взяти до відома. 

 
2. Рекомендувати облдержадміністрації підготувати детальну інформацію 

із вищезазначеного питання та надати її обласній раді у паперовому та 
електронному вигляді у строк до 18.10.2019. 

 
3. Перенести розгляд цього питання на чергове засідання постійної 

комісії, яке відбудеться 22 жовтня 2019року. 
 
 
Голова постійної комісії 
обласної ради           Валерій КОЛЕСНІКОВ 



 

 

 
 

МИКОЛАЇВСЬКА ОБЛАСНА РАДА 
ПОСТІЙНА КОМІСІЯ  

обласної ради з питань промислової політики та підприємництва, енергетики та 
енергозбереження, транспорту та розвитку інфраструктури 

 
Р Е К О М Е Н Д А Ц І Ї 

  
від 10 жовтня 2019 року Миколаїв № 4 
 
 
Про розробку плану ремонту та 
будівництва автомобільних доріг      
Н-14, Н-24, Н-11 на 2020-2021 роки 
 
 

Заслухавши та обговоривши інформацію із зазначеного питання, 
враховуючи лист облдержадміністрації від 03.10.2019 № 4642/0/05-30/3-19 
щодо розробки плану ремонту та будівництва автомобільних доріг Н-14, Н-24, 
Н-11 на 2020-2021 роки, постійна комісія обласної ради 
 
 
ВИРІШИЛА: 
 
 

1. Детально вивчити, наданий облдержадміністрацією план ремонту та 
будівництва автомобільних доріг Н-14, Н-24, Н-11 на 2020-2021 роки. 

 
2. Перенести розгляд вищезазначеного питання на чергове засідання 

постійної комісії. 
 
 
 
 
Голова постійної комісії 
обласної ради           Валерій КОЛЕСНІКОВ 



 

 

 
 

МИКОЛАЇВСЬКА ОБЛАСНА РАДА 
ПОСТІЙНА КОМІСІЯ  

обласної ради з питань промислової політики та підприємництва, енергетики та 
енергозбереження, транспорту та розвитку інфраструктури 

 
Р Е К О М Е Н Д А Ц І Ї 

  
від 10 жовтня 2019 року Миколаїв № 5 
 
 
Про ситуацію, яка склалася на 
комунальному підприємстві «Миколаїв-
ський міжнародний аеропорт» 
 
 

Заслухавши та обговоривши інформацію із зазначеного питання, постійна 
комісія обласної ради 
 
 
ВИРІШИЛА: 
 
 

1. Рекомендувати голові обласної ради звернутися до Національного 
антикорупційного бюро України щодо перевірки фактів, викладених у 
журналістському розслідуванні «Чергова зрада», опублікованому на 
інформаційному веб-сайті «НикВести» 09 жовтня 2019 року о 16:40, щодо 
ситуації, яка склалася на комунальному підприємстві «Миколаївський 
міжнародний аеропорт». 
 

2. Рекомендувати голові облдержадміністрації: 
терміново провести фінансовий аудит на комунальному підприємстві 

«Миколаївський міжнародний аеропорт»; 
на період проведення фінансового аудиту на комунальному підприємстві 

«Миколаївський міжнародний аеропорт» відсторонити Барну Ф. від виконання 
обов’язків директора цього підприємства. 
 
 
 
 
Голова постійної комісії 
обласної ради           Валерій КОЛЕСНІКОВ 
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